
Kære medlemmer     April 2025 

Vedhæftet er referatet fra den årlige generalforsamling i Cyklistforbundet Halsnæs Afdeling, der 
desværre heller ikke i år var noget tilløbsstykke!  

Sådan er det vist i de fleste foreninger. 

Selvom I ikke deltog i generalforsamlingen, er I altid velkomne på Karl-e Nørregade 22 i Frederiksværk, 
den sidste mandag i måneden, hvor der drøftes stort og småt omkring aktiviteterne. Møderne ligger fra 
kl. 19-21. 

Den i forvejen aktive bestyrelse blev suppleret med to nye medlemmer og konstituerede sig på et 
efterfølgende bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen ser ud som følger: 

Frank Køngerskov - formand  -  fkongerskov@gmail.com 

Lene Thorborg - næstformand og sekretær -   thorborglene@gmail.com 

Kirsten Sørensen - (nyvalgt) kasserer - kirstensorensen0@gmail.com 

Kirsten Aare Olsen - almindeligt medlem - kiaal@hotmail.com 

Ove Kyhn - almindeligt medlem - ovekyhn@gmail.com 

Peter Jan Laursen - almindeligt medlem - peter@bize.dk 

Ulla Winther - suppleant - ulwinch@gmx.de 

 Den nye bestyrelse fortsætter viften af aktiviteter fra 2024 samt nogle flere, som I løbende vil blive 
inviteret til at deltage i. 

Et af foreningens vigtigste mål er børnene - 

* at få kommunens børn til at cykle til skole, fritidsaktiviteter, på vennebesøg - eller bare for 
fornøjelsens skyld! 

Bestyrelsen vil derfor bestræbe sig på - i et eller andet omfang - at være til stede på kommunens 
skoler, når der afholdes cyklistprøver, eller der er brug for en cykelven ifm. den 

 årlige Alle Børn Cykler - kampagne i september. 

Vi kan imidlertid ikke stille op til alle de skolerelaterede begivenheder, vi bliver bedt om at hjælpe med, 
da vi er for få i bestyrelsen. 

Måske kan nogle af jer give en hånd med? 

Vi skal nok skrive ud til jer, når vi har nogle ubesatte vagter og andre opgaver, som vi ikke kan dække 
mandskabsmæssigt. 

 Vi skrev ud om Cykelfixen for en tid siden. 

Vi mangler fortsat både frivillige fixere og cykler til projektet. 

Så måske kunne I overveje jeres engagement i projektet? 

 HUSK: Alle arrangementer bliver kundgjort på Facebook. 

 Vi glæder os til at se jer i 2025.  

Hilsen  
Bestyrelsen 

 


